

2014 年 1 月 28 日
28 January 2014

酒牌局公開聆訊結果
Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案 Case	酒牌局的決定 Liquor Licensing Board's Decision
漢京樓 Hon King Restaurant 考慮撤銷酒牌	撤銷酒牌。
Three Monkeys Application for Renewal of Liquor Licence	Agreed to issue a 9-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.
安記雞煲火鍋 On Kee 新酒牌申請	同意簽發為期 12 個月的酒牌。
Al Dente Application for Renewal of Liquor Licence	Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing condition.

<p>Moi Vietnam Cuisine Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 12-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing conditions:</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) No liquor shall be sold or supplied for consumption on the premises between 12:00 midnight and 9:00 a.m.; and (b) The licensee shall ensure that liquor sold or supplied is to be consumed on the premises only.
<p>Jack's Pizzeria Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 12-month liquor licence with the amendment of an existing additional licensing condition as follows:</p> <p>No liquor shall be sold or supplied for consumption and no liquor shall be consumed on the premises between 11:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day; and</p> <p>The other existing additional licensing conditions on the liquor licence remain unchanged.</p>
<p>Awakening 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>
<p>厚德載福漁舫 Hau Tak Joyful Fisherman's Wharf 新酒牌申請</p>	<p>同意簽發為期 12 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：</p> <p>晚上 11 時至翌日上午 9 時，處所的所有門窗必須保持關閉。</p> <p>（由於有關處所目前未獲簽發有效的食肆牌照，按現行政策，本局會待處所獲發有效食肆牌照後，才安排簽發新的酒牌。倘若有關處所只獲發暫准普通食肆牌照，本局會先行簽發一個與暫准普通食肆牌照相同有效期的酒牌。待處所再獲發有效食肆牌照後，才安排簽發餘下期限的酒牌。）</p>

<p>Zinc Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 9-month liquor licence with the amendment of an existing additional licensing condition as follows:</p> <p style="padding-left: 40px;">No speaker or other sound amplification of the premises is to be used between 11:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day either outside the premises or within the structure of the premises facing outwards.</p>
<p>Le Gouter Bernardaud Application for Transfer and Renewal of Liquor Licence</p>	<p>(i) Approved application for transfer of liquor licence; and</p> <p>(ii) Agreed to issue a 6-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing condition:</p> <p style="padding-left: 40px;">The Licensee shall attend and complete a seminar for liquor licensing organized by the Liquor Licensing Board and obtain a certificate of attendance issued by the Liquor Licensing Board on or before the expiry of this Licence. The Licensee shall produce the certificate of attendance for inspection upon demand by the Liquor Licensing Board or the Commissioner of Police or any public officer acting on its/his behalf at any time and submit a copy of certificate of attendance to the Liquor Licensing Board in support of an application for renewal of licence, if any, before the expiry date of this Licence.</p>
<p>M-PLUS 酒牌轉讓及修訂(刪除附加持牌條件)申請</p>	<p>(i) 拒絕批准酒牌修訂(刪除附加持牌條件)申請；及</p> <p>(ii) 同意批准酒牌轉讓申請，除維持酒牌上原有的附加持牌條件外，並附加下列持牌條件：</p> <p style="padding-left: 40px;">持牌人須盡應盡的努力確保處所內無人吸煙或攜帶燃著的香煙、雪茄或煙斗。</p>
<p>西菁茶檔 新酒牌申請</p>	<p>同意簽發為期 9 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：</p> <p style="padding-left: 40px;">晚上 11 時至翌日上午 9 時，不得在處所內售賣、供應或飲用酒類飲品。</p>

太平洋酒吧
Bar Pacific
新酒牌申請

同意簽發為期 12 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：

- (a) 晚上 11 時至翌日上午 9 時，處所的所有門窗必須保持關閉；及
- (b) 在任何時候，不得在處所的閣樓飲用酒類飲品。

(由於有關處所目前只持有暫准小食食肆牌照，按現行政策，本局會先行簽發一個與暫准小食食肆牌照相同有效期的酒牌。待處所再獲發有效食肆牌照後，才安排簽發餘下期限的酒牌。)

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。

Note : Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.